
ProtokołNrX/20] l
z sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 28 paŹdziemika 20ll r

Ses]e otworzYł PŻewodniczący Rady Gminy Józef Zy8adło słowami

'.orr'ieram. sesję Rady ominy Mie&ów.', lrzy\lilał wyyśkich zeblefclr.

i"*"o*"*a ''.iany ń porządku obrad poplzez zdjęcie 2 punkiów; ,'Podjęcie

"Jl-!ły 
* 'p**r"' zatwierdenia taryf opłal na 2012 rok fa pobór wody

z wodo'ciągów'na rerenie gminy Mielków oraz za ścieki odprowadfane do gminlej

o."v*'uńr i',poaję"i" ichMb' w sprawie wysokości opłat na 2012 rok.za usłllgi

i"ń*"l* <*i"a"'ii'" vzez zakład Gospodarki Komunalnej w Mietkowie''

Nasiępnie na podśawie listy obecności Świerdził quorum i przedstawił poŹa3ek

I ' Podięcie uchwały \Y sprawie zmiany budżetu $riny na 20 l l rok'
2' Podj;cie uchwaty w sprawie obniżenia c€ny skupu żyta do celów podaiku
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i deklaracji podatkowlch
l' Poajęcie ucnwĄ w spmwie slawekpodatku od środków transportowych'

s' rnfńacja Dyrłtoraszkoły podstawowej nn' ojca świętego Jana Pawła Il w
ra'eL^o".e o 'Lanie re. l;zac1i addn o's rd o$ ch w rolu 'rkoln) m '010 l0l  l

o .n.onna\Jr D/rek o-a Grnnd/:Lr { MeLo{ie o srme reclr/a'  /4odn
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oświato\łfch w roku szkolnym 20 l 0/20 ] ] '
lo'lnfonnacia wóita Gminy Mie*ów dotycząca

majątkowych osób obowiązanych do ich złożenia za 201
ll.lnformacja Przewodniczącego Rady cm;ny Mietków

naj ątkowych ladnych za 2010 rok'
12.Wnioski i inEĘeLacje radnych.
l3'sprawy rózne'

Prewodniczący Rady Gminy Józef Źygadło w związku z tym' że f

porządku obrad zostały zdjęte dwa punkry ProŚzę o prze8łosowanie porządku

Głosowało ]5 radlych oddano 15 głosów ''za''
Pżewodniczący stwierdził' że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie'

w związku z 1ym. że Panie Dyrektorki szkół pżygotowały prczentacje informacji o

staie realizacjizadań oświa!o\'1,ch, zaproponował aby prz€dstawiły je na początku

sesji' na co 'vszyscy radni wyrazili zgodę.

analify oświadczeń

ana1i4 oświadczeń
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- Dyrek1or szkoły Podstawowej im' ojca Św lma Pawła l] lv Mietkowie'
Małgorza1a Konaniecka przywilała zeb.anych' przedsiawiła skład Rady
Pedagogicznej sP i przys1ąpiła do prczentacji ( infonnacja o s'anie rcalizacji
fadań oświatowych w zał' w formie lapierowej)

- Dyreklor Gimnazjum Ewa Rajczakowska-Jarosf przywilała zebranych i
przysląliła do prezentacji ( intbrmac,ja o stanie lealizacji zadań oświalow}ch
w zał' wformie papierowej)

- Regina ozga Skarbnik Gniny. ploponuję lvprowadzić korekty w budżecie
' w związku z rym' ze o1Źymaliśny info.nację o wysokości opłaly

eksp]oatacyjnej za ]II kwańa} a ńkze o wysokości opłaty rocziej' vŹrosła ona
o l22 000' 00 zł'
Wpłynęła również darowizna Prz€znaczona na *fposażenie świetlicy w Stróży
w kwocie 5 000,00 zł.
Po lych korcktaclr dochody ulegną zwiększeniu o kwolę 93 777'00 zt'
Proponuję przeznaczyć te środki na następ!'jące fadania:
' $ykup gruntu od RSP,'Julrzenka'' w sllozy pod sUW 25 600,00 zł'
.Iemont budynków komunalnych 25 000,00 zł'

akup opału 5 000'00 zl.
. utźymaDie cmen1aŹy - 7 580,00 zł'
'akupusługwUG 5 000,00 zł '
. podróże służbowe 3 000.00 fł'
. oświetlenie ulicae - ene|gia-3 597,0a zł'

- 'oświetLenie u]iczne eksploalacja ienergia ]] 700,00 zł'
',akupy inw€stycyjne -świetlicaw stróży_5 000,00 zł.

$]'da1ki inM'es\,cy.jne świel]icaw Milinie 2 000.00 zł'
. p]ac zabaw w Maniowie wielkim.]00'00 zł'
Po zmianach:

plan dochodów budżelu gminy wynosi . ]2 953 958'ó7 zł'
w tym: 'dochody bjeżące ' 9627344,|8zł,

. dochody majątkowe - 3 326 611.49 zl'
. plan wydatków budżelu 8miny wynosi . ]2 l93 l04,l8fł.

wtym . wydatkibiezące . 9 789 571.57 zł'
- wydalki mająlkowe . 2403 532.6| zł.

Naslępnie Przedsta}viła prcj ek uchwab/ w sprawie zmiany budżetu gminy na 20 l 1 .

Głosowało 15 radnych oddano t5 głosów,,z''
Przewodniczący Świerdził' że uchwała została podjęta jednogłośnie'
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Przewodlicfący Rady Gnily Józef Zygadło poinfomował, że na posiedzenjach
Komisji Ladni pŹedyskutowali cenę l q żyta na cele poda&u ro]nego. Padry 3
plolozycje 55 zł ' 60 zł' i max 74,18 zł'
Ploszę o lrzegłosowanie- ktojest za ceną 55 zł.
Głosowało 15.adnych oddano l0 głosów,'za,'' 2 głosy ',p!zeciw., i3 głoŚy

Przewodniczący stwierdził' że przyjmuje się stawkę 55 zł. a lq ż}ta na ce]e podatku

Z.ca Przewodniczące8o - HelenaAńynowicz przedstawiła plojekt uchwary'
Przewodnicfący s$lierdził,że uchwała zoslała podjęta u'iększością głosów

Ad 3.
J' Źygadło poinfornował, że na komisjach prfyjęto nax cenę lm: drewna do
celów podatku leśnego' w związku z !ym, z8odnie z uslawą nie podejmuje się

stawki podalku od nieruchomości były pfzedysku1owfue i ustalone na Posiedfeniu
komisji Rady.
H' Afiynowicz przedstawiła projekt uchwały

Głosowało 15 radnych - oddano ]5 głosów ',za,,
PŹewodniczący stwierdził, że uchwała została podję1a jedno8łośnie'

H' Artymowicz przedstawiła projek! uchwały w sprawie zwolnień Y, podatku od

Głosowało l5 radnych-oddano 15 głosów,'za''
Przewodniczący Świerdził, że uchwała została lodjęta jednogłośnie'

P.ojekt uchwały w sprawje aiany formu]arzy informacji j deklaracji lodatkoR),ch
przedstawiła Dorota CzeMonka'susło _ insp' ds' wymia.u

Głosowało 15 radnych - oddano t5 głosów,,za"
PŹewodnicfący stwiedził, że uchwała zosrała podj ęta jednogłośnie.

stawki podarku od ś.odków transporto$]ch przedyskutoweo i ustalono na
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posiedreniu komisji Radl
Projekt uchwały pŹedstawiła Dorola Czerwonka'susło - insp' ds' w}midu

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów '.za''
Przewodniczący stwierdził. Że uchwała została podjęta jednoełośnie.

Ad ]0. Infonnację dotyczącą analify oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych
do ich złorenia przedstawił Adam Kozarowicz wójt Gminy'
Jadwiga Tarapata seketarz Gminy poinfornowala. że tMają prace nad nowymi
drukami oświadczeń majątko$]rch '

Ad l l .
Infornację dotyczącą analizy oświadczeń mająlkowych radnych przedslawił

- Przewodniczący Rady Gminy Józefzygadło'

Ad t2.
wniosków i interPelacji nie z8łoszono

A' Kozarowicz wój! Gminy ' otlzymałen infomację, że przejafd ko|ejowy
w stróży będfie zamknięty od 7 listopada do 2 grudaia' w związku f tym
będ?ie wyaaczony objazd do Ką!ów Wr ]nformac]a taj wraz z mapą objazduj
została Przesłana do soltysów dro8ąe.mailową
Edward Kassan - radny otrzymałem te]efo! monimowy. że w naszej gnnrie
źle się dfieje pod wf8lędem czystości po wyborach pozoŚały afisze'
pźystankj bardzo brudne - osoba anonimowa powiedziała je$eście radnymi,
to Tóbcie coś'

J - Anna Brańka radna - są atrudnieni bez|obotni na Prace in1eNencyjne więc
niech oni to poslrzątają

- wójt - Zgadzam się, że problem śmieci istnieje, wzięliśny - pracownicy
Urzędu Gminy udział w ,,sprzątaniu świala'' . Wyspżątany zos1ał cały
fbiornik' Nieczyme wysypiska śnieci w WawŹeńczycach i Szymanorvie -
zośały tam postawione tablice zakazujące wysypywania śnieci' foslaną
wykopane .owy uniemożliwiające wjazd i zastanawiam się nad ogrodfeniem,
Ponoliłem sobie przejść po wysypiskLl w szymanowie i udało mj się znaleźć
papiery z nazwjskami osób' k1órzy wyrzucili lam śmieci, jeżeli będą się
powtarzaiy takje s)1uacje będziemy zg}asfać na policję proszę sołlysów o
przekazanie tego mieszkańcom wsi.
Rozmawiałem f Panią ska.bniŁ że ze ś.odków za wycinkę dJz€\ lrzekuemy
lewną i]ość środków na usunięcie lych śmieci (na umowę flecenie)' Nowa
u$awa rochę .ozwąfe tą sprawę'
Dyrektor snie8uckijest w trakcie falaNiania aby więaiowie brali udział w
Sprzątaniu.
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Hładoń Eligiusf - soltys wsi Maniów-w poprzedniej kadencjiwójla problem
sPrzątania przystmków był rozwiązany popżez bezrobolnych'
Andrzej PietrLrszka - radny . był ten Probl€m rozwiązany w ten sposób) że
bezoboini sprzątali PzystaŃi'
Przy okazji chciałbyń lodziękować ko]e8om Pawłowi łvacławkowi i Edkowi
Kassanowi omz sohysom z Maniowa i Maniowa Małe8o za ufundowanie

Mirosław stawsH - Dyrektor GoK w MieLkowie . chciałbym poinformować
o dfiałaniach GoK

. Stanica PZw w Borzygniewie sąnoclegi, mająplany budowy 2 budynków

. rusza coroca1y kolkurs ma|ki ślęańskie . produkiy spoŹywcze i
gastonomicaąkultu.a, lradycja, noclegi.
Ktokolwiek majakieś noclegi' jadłodajnie, bary może się ubiegać o ceńyfikal
(udostępnię regulamin)

- kurs 'ańca towarryskiego,

-wieczornica l0lislopada

. sylweśer
Jeżeli chodzi o stoje dla '.KoniczyDek,' . zostaly odwolane walsŹaty, jednym
z jurorów jest pracownik muzeum obiecano mi kontakt z nim w spmwie
wypożyczenia strojów.
l4c/ Rysrrd -radr) sprasapoLrF nr srudzienl
Anna Brańka radna ' wzdłuż wału pŹy zalewie 7 sludzienek pŹy pasie
drogowym' skr.zyżowmie w Domanicach koło Pana Majerczyka
]releusz słoma - radry powiatoły - będę roznrawiał z Panem Fililiukiem.
Jan Bajserowicz mdny. sprawa pasów - przejście dla pieszych rv

Wójt - zostało slsłane pismo w Ę Sprawie'

W ^viązku z wyczerpaniem tema1ów PŹewodniczący Rady Gniny ,amkrą} obrady
słowami . 'Żamykam sesję Rady Gminy Mielków


